



Paroisse de la Visitation Parish

Parish Office / Bureau Paroissial

5407 Comber Sideroad, P.O. Box 220
Comber, Ontario NOP 1J0

Office/Bureau (519) 687-3118
FAX (519) 687-2076

site web/Website:

www.visitationcomber.ca

Email/Courriel: visitation@dol.ca

Father Roy's Email: egroy@dol.ca
Fr. Roy's cell Number: 226-787-2683

Jamie's Email: jsoulliere@dol.ca

www.facebook.com/VisitationParish

follow us on Twitter @VisitationCombr

Office Hours / Heures du bureau:

Monday/lundi — Thursday/jeudi
9:30 am to 12:00 noon.....1:00 pm to 4:00 pm

Pastoral Team / Équipe de pastorale

Rev. Eugène Roy, Pastor/curé
Jamie Soullière,
Pastoral Minister/Ministre de la pastorale

Parish Staff / Personnel de la paroisse

Rachelle Moison, Financial Secretary
Annette Rondot, Secretary/Receptionist
Randy Barrette, Maintenance
Marianne Comartin, Housekeeper
Yvonne Quinn-Chittle, Director of Music

Weekend Masses

Saturday 5 pm (E)
dimanche 9h (F)
Sunday 11 am (E)

Baptism

Celebrated once a month
during weekend masses.
Preparation is mandatory.

Reconciliation

Saturday 4:00 pm to 4:30 pm
or by appointment.

Marriage

At least one party must be a registered
member of the parish.
Minimum 6 months notification.
Mandatory marriage preparation course.

Ministry to the Sick

Communion to shut-ins every first Friday.
Hospital visits upon request.
Sacrament of the Sick upon request.



May 31 mai, 2020

Masses - Intentions - Messes

samedi/Saturday, May 30 mai, 2020
to /à
mardi/Tuesday, June/juin 30, 2020
NO MASSES / PAS DE MESSES

Pray for... Prions pour
the deceased... les défunts et défuntés

Please pray for the sick...
Prions pour les malades...

Louise Béchar, Alphonse Bellaire, Bill Bulley,
Jeannette Chauvin, Lawrence Comartin,
Loretta Dampousse, Pierrette Derikx, Jerry Dunn,
Rose Duquette, David Holt, Marr Huson,
Jean-Guy Langlois, Florent Laprise, Marcel Lefaive,
Jean-Rémi Mailloux, Shirley Mailloux, Carol Meloche,
Mike Martin, Charlene Parent, Brenda Quick,
Randy Reaume, Mariette Renaud, Sally Repeck,
Jeannette Rivest, Juliette Rivest, Logan Smith,
Steven Trepanier, Timothy Trepanier.

« Faith is not a contradiction of reality,
but the courage to face reality with hope. »

-Robert H. Schuller



Pentecost Sunday

We each receive gifts from the Holy Spirit to
share with others, for the greater good.

Today, as we celebrate the birthday of the
Church with the coming of the Holy Spirit, we also reflect
on the gifts that the Spirit gives to each of us. Let us pray to
be able to recognize them, and ask for the grace to use them
for the sake of the Kingdom .

Diamanche de la Pentecôte

Vivement un souffle nouveau

La fête de la Pentecôte, ou fête de l'Esprit, constitue
l'accomplissement de la fête de Pâques. Désormais, le Christ
ressuscité est au milieu de nous, il agit en nous et nous
renouvelle sans cesse.

The Readings / les lectures

June/juin 7, 2020
Exodus / Exode 34:4b-6, 8-9
2 Corinthians / 2 Corinthiens 13:11-13
John / Jean 3:16-18

Due to COVID-19 The following services at
Heavenly Rest Cemetery have been CANCELLED:
Mass for the Deceased – Tuesday, June 2, 2020
Father's Day Prayer Service – Saturday, June 20, 2020

****Please note that although there is no access
to the church and office at this time,
you can still reach us by phone or email
during regular office hours. ****

****Veuillez noter que bien qu'il n'y ait pas d'accès à
l'église et au bureau pour le moment, vous pouvez
toujours nous joindre par téléphone ou par courriel
pendant les heures régulières du bureau.****

The **2019 Financial Report** is available on the
parish website in the **Bulletins** section. There will be
paper copies available once the church re-opens."
Le **rapport financier 2019** est disponible sur le site de la
paroisse dans la section **Bulletins**. Des copies papier
seront disponibles dès la réouverture de l'église".



Our Collections

May 24 mai, 2020

M E R C I

Envelopes (34 donors) \$875.00
Pre-auth. debit (44 donors) \$1154.60
\$2029.60
Late Easter (2 donors).....\$15.00

Average Weekly Operating Costs

(based on 2019 expenses)

** \$7482.12 **

Coûts moyens des opérations hebdomadaires

(basé sur les dépenses de 2019)

Building Fund

Donations.....\$100.00
Pre-Auth. Debit (37 donors).....\$567.47

Loan Fund Payable

\$1,620,000.00

Fonds d'emprunt à rembourser

1 620 000,00 \$

For those wishing to drop off their
Offertory and/or Building Fund
donations... **We have a secure
mail slot at the church office door.**

Pour ceux qui souhaitent déposer leurs
dons d'Offertoire et/ou de Fonds de
construction... **Nous avons une fente
de courrier sécurisée à la porte
du bureau de l'église.**



Windsor-Essex County Right to Life Association

will hold its Annual General Meeting online on Thursday,
June 4th at 7 pm. If you are a Member and would like to
attend, please contact the office via email.
Instructions will be sent privately. Stay safe - Stay well.
windsorsexrighttolife@gmail.com

Job Postings:

St. John the Baptist, Amherstburg is seeking a full-time
Coordinator of Family & Youth Ministry. Closing date for
applications June 4, 2020.

Details for this and other positions are available at
<https://dol.ca/employmentvolunteering>.

MISE À JOUR DE MGR FABBRO SUR LA COVID-19 26 mai 2020

À la téléconférence hebdomadaire avec le Conseil épiscopal, nous avons discuté du prolongement du confinement pour la COVID-19. Je demande qu'on transmette ce qui suit à toute la population du Diocèse.

1. Prolongement du confinement

Nous continuons de suivre fidèlement les directives du gouvernement de l'Ontario et des autorités sanitaires locales quant au moment où sera levé le confinement. Avec d'autres diocèses de l'Ontario, nous attendons les lignes directrices qui seront préparées sous les auspices des évêques de l'Ontario pour nous aider à rouvrir nos églises en toute sécurité. Ces lignes directrices seront ensuite appliquées au niveau diocésain. Nous sommes conscients que les préparatifs nécessaires à la reprise de la célébration de la messe et des sacrements demanderont beaucoup d'organisation et de travail afin de maintenir dans nos lieux de culte un environnement salubre et de prévenir toute nouvelle propagation du coronavirus.

Compte tenu de ce qui précède, nos églises resteront fermées au moins jusqu'à la fin juin. Si les décrets d'urgence gouvernementaux sont levés plus tôt, nous nous adapterons en conséquence.

2. Annulation des rassemblements estivaux

Toutes les rencontres sociales et les autres activités religieuses qui ont lieu normalement pendant les mois d'été sont annulées au moins jusqu'à la fête du Travail. Cette directive est assujettie aux directives du gouvernement, comme mentionné ci-dessus. Elle inclut les dîners et pique-niques paroissiaux, les vide-greniers et les bazars, ainsi que les festivals religieux nationaux et les pèlerinages. Nous continuons de prier pour la fin de la pandémie, pour toutes les personnes malades, pour celles qui en prennent soin et qui fournissent des services essentiels, pour ceux et celles qui sont décédés et pour les êtres chers qu'ils laissent dans le deuil. Puisse notre Sainte Mère continuer d'intercéder pour nous et nous obtenir du Seigneur la miséricorde et la délivrance.

Sincèrement uni à vous dans le Christ,
Mgr Ronald P. Fabbro, C.S.B.
Évêque de London

A MESSAGE FROM BISHOP FABBRO

May 26, 2020

At the weekly teleconference with the Episcopal Council, we discussed the extension of the COVID-19 lockdown. I direct the following be communicated to all people of the Diocese:

1. Continuation of the Lockdown

We continue to follow strictly the direction of the Government of Ontario and local health authorities as to when the lockdown will be lifted. With other dioceses in Ontario, we are awaiting guidelines being prepared under the auspices of the Bishops of Ontario to safely reopen our churches. These guidelines will then be implemented at the diocesan level. We are mindful that preparations for the return to celebrations of the Mass and sacraments will take a great deal of organization and work, in order to maintain a healthy environment to prevent further spread of the coronavirus.

In light of the above, our churches will remain closed at least until the end of June. If the government's emergency orders are lifted sooner, we will adjust accordingly.

2. Cancellation of Summer Gatherings

All social and other religious events normally held during the summer months will be cancelled, at least until Labour Day. This directive is contingent on governmental directions as noted above. It includes parish dinners and picnics; yard sales and bazaars; and national religious festivals and pilgrimages.

We continue to pray for an end to the pandemic, for all who suffer illness, for those who care for them and provide essential services, for those who have died and for those who have lost loved ones. May Our Blessed Mother continue to intercede for us, for God's mercy and deliverance.

Sincerely yours in Christ,
Most Rev. Ronald P. Fabbro, C.S.B.
Bishop of London

May 31st ~ Happy Feast of the Visitation

In those days Mary set out and went with haste to a Judean town in the hill country, where she entered the house of Zechariah and greeted Elizabeth. When Elizabeth heard Mary's greeting, the child leaped in her womb. And Elizabeth was filled with the Holy Spirit and exclaimed with a loud cry, "Blessed are you among women, and blessed is the fruit of your womb. And why has this happened to me, that the mother of my Lord comes to me? For as soon as I heard the sound of your greeting, the child in my womb leaped for joy. And blessed is she who believed that there would be a fulfillment of what was spoken to her by the Lord."

Joyeuse fête de la Visitation ~ 31 mai

En ces jours-là, Marie se mit en route et se rendit avec empressement vers la région montagneuse, dans une ville de Judée. Elle entra dans la maison de Zacharie et salua Élisabeth. Or, quand Élisabeth entendit la salutation de Marie, l'enfant tressaillit en elle. Alors, Élisabeth fut remplie d'Esprit Saint, et s'écria d'une voix forte : « Tu es bénie entre toutes les femmes, et le fruit de tes entrailles est béni. D'où m'est-il donné que la mère de mon Seigneur vienne jusqu'à moi ? Car, lorsque tes paroles de salutation sont parvenues à mes oreilles, l'enfant a tressailli d'allégresse en moi. Heureuse celle qui a cru à l'accomplissement des paroles qui lui furent dites de la part du Seigneur. »

Outreach Resources

The diocese has a webpage that will be continually updated with resources for the faithful <http://dol.ca/outreach>. Please refer to these resources to help find online Masses, Catholic publications and activities for families, children and youth.

Please follow the Diocese of London on [Twitter @ DOL_ca](https://twitter.com/DOL_ca) and <https://www.facebook.com/www.dol.ca/>, subscribe to our <https://www.youtube.com/user/wwwdolca> channel and visit <https://www.dol.ca/>

You can also follow Visitation Parish on Twitter

<https://twitter.com/VisitationCombr> and Facebook
<https://www.facebook.com/VisitationParish/>

Église Catholique du Québec COVID-19 :

Ressources Spirituelles pour nos communautés

Les mesures actuelles mises en place pour endiguer la COVID-19 posent un défi inédit aux membres de nos communautés, qui pour un temps ne pourront se rassembler. Sur cette page, nous vous proposerons différentes ressources pour transformer ce temps de jeûne en un temps de grâce. Ajoutez cette page à vos Favoris et revenez la visiter : nous la nourrirons de nouveaux ajouts fréquemment.

<https://www.ecdq.org/covid-19/covid-19-ressources-spirituelles-pour-nos-communautés/>

Diocesan Summer Camp Revamp

We are sad to announce that summer camps, as we have come to know them, will have to be canceled for this summer. This includes our Leadership Camps as well as our Reach programs scheduled in various places around the diocese. However, we are anticipating the hiring of a number of students this summer who will assist in creating and implementing a number of fun and creative initiatives for families, children, and teens that will be available to a larger number of parishes and individuals than we are normally able to serve. The job postings can be found at www.dol.ca/employmentvolunteering and we encourage applications from around the diocese.

Connecting with Young People and Families

As we continue to find new ways to reach out to young people and their families during this challenging time, we want to direct your attention to two Facebook links that may be of interest. The Diocese of London Youth Ministry Outreach page <https://www.facebook.com/dolYouthMinistry/> is a place where we are sharing what is going on in youth ministry in the Diocese, and each Tuesday and Friday afternoon there is a live video discussing ways in which parishes and staff are reaching out to our families and young people. The [Diocese of London Social Media Chat](https://www.facebook.com/dolSocialMediaChat) group is for staff and volunteers who are responsible for, or assisting with, your parish's social media presence. You will find posts, pictures, and other good things that can be shared to your parish's social media sites.

Prayer Intentions

The Visitation Intercensors would like to pray for your intentions. Please call the office (519-687-3118) or email us (visitation@dol.ca).
Our prayer team commits to pray daily for the intentions of our Parish.

Intentions de prière

Nous voulons prier pour vos intentions. Veuillez appeler le bureau (519-687-3118) ou nous envoyer un courriel (visitation@dol.ca).
Notre équipe de prière s'engage à prier tous les jours pour les intentions de notre paroisse.

L'Église, c'est vous!

-Jean-Paul II



An Act of Spiritual Communion Prayer

My Jesus, I believe that You are present in the Most Holy Sacrament. I love You above all things, and I desire to receive You into my soul. Since I cannot at this moment receive You sacramentally, come at least spiritually into my heart. I embrace You as if You were already there and unite myself wholly to You. Never permit me to be separated from You. Amen.

Un acte de prière de communion spirituelle

Mon Jésus, je crois que Tu es présent dans le Très Saint Sacrement. Je T'aime par-dessus tout, et je désire Te recevoir dans mon âme. Puisque je ne peux pas Te recevoir en ce moment de façon sacramentelle, viens au moins spirituellement dans mon cœur. Je T'embrasse comme si Tu étais déjà là et je m'unis entièrement à Toi. Ne permets jamais que je sois séparé de Toi. Amen.

Great Canadian GIVING CHALLENGE

What is The Great Canadian Giving Challenge? It is a National public contest to benefit any registered Canadian charity. Every \$1 donated to a registered charity in June via CanadaHelps.org, automatically enters the charity to win an additional \$20,000 donation. The grand prize draw will take place on July 1st, Canada Day, and one lucky charity will receive this new grand prize of \$20,000. CanadaHelps knows that the charitable sector has been hit hard by COVID-19, and has doubled the prize this year! VISITATION PARISH is registered as a charity with CanadaHelps and you can donate through CanadaHelps at <https://www.canadahelps.org/en/> (just type Visitation Parish in the search bar) or go to our own parish website at <https://visitationcomber.ca/> and click on the GIVE tab. You can choose to donate to the Building Fund or to general Offertory.

Le grand défi CARITATIF canadien

Qu'est-ce que le Grand défi caritatif canadien ? Il s'agit d'un concours public national au profit de toute organisation caritative canadienne enregistrée. Chaque dollar donné en juin à un organisme de bienfaisance enregistré via CanaDon.org est automatiquement inscrit au concours et permet de gagner un don supplémentaire de 20 000 \$. Le tirage du grand prix aura lieu le 1er juillet, le jour de la fête du Canada, et une organisation caritative chanceuse recevra ce nouveau grand prix de 20 000 \$. CanadaHelps sait que le secteur caritatif a été durement touché par COVID-19, et a doublé le prix cette année !

La paroisse de la Visitation est enregistré comme organisme de bienfaisance auprès de CanadaHelps et vous pouvez faire un don par l'intermédiaire de CanadaHelps à <https://www.canadahelps.org/fr/> (il vous suffit de taper Paroisse de la Visitation dans la barre de recherche) ou vous pouvez accéder à notre propre site Web <https://visitationcomber.ca/> et cliquez l'onglet GIVE. Vous pouvez choisir entre un don au Fonds de construction ou à l'Offertoire.

Réunions... Meetings...
All meetings and/or gatherings at the church or in the Parish Hall have been cancelled up until June 30th, 2020

Toutes les réunions et/ou rassemblements à l'église ou dans la salle paroissiale ont été annulés jusqu'au 30 juin 2020